



16 June 2017 / 16 juin 2017

## IOTC CIRCULAR 2017-063 / CIRCULAIRE CTOI 2017-063

Dear Sir/Madam,

### **SUBJECT: DATES FOR THE TECHNICAL COMMITTEES ON ALLOCATION CRITERIA AND PERFORMANCE REVIEW**

During the last Commission meeting, which was held in May 2017, there was agreement that the Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC) should meet as soon as possible. South Africa generously offered to host the TCAC04 and the first Technical Committee on Performance Review (TCPR01) meetings in the 3rd or 4th week of October 2017. However, some delegations expressed concern that the proposed dates might conflict with meetings of other organizations already scheduled for the same period, and requested that a consultation be allowed on plausible dates for the TCAC and the TCPR meetings. Therefore, I would like to invite CPCs to indicate if they have any conflict with the proposed dates and, if that is the case, which dates would be suitable to conduct the TCAC and the TCPR. As you recall, given the similarity of the intended audiences for the TCAC and the TCPR, it has been agreed to hold these consecutively.

Thank you very much for your kind attention to this matter.

Madame/Monsieur,

### **OBJET: DATES POUR LE COMITE TECHNIQUE SUR LES CRITERES D'ALLOCATION ET LE COMITE TECHNIQUE SUR L'EVALUATION DES PERFORMANCES**

Au cours de la dernière réunion de la Commission, en mai 2017, il est a été convenu que le Comité technique sur les critères d'allocation (CTCA) devrait se réunir dans les plus brefs délais. L'Afrique du Sud a généreusement offert d'accueillir les réunions du CTCA04 et du 1<sup>er</sup> Comité technique sur l'évaluation des performances (CTEP01) durant la 3<sup>ème</sup> ou la 4<sup>ème</sup> semaine d'octobre 2017.

Toutefois, certaines délégations se sont déclarées préoccupées par le fait que les dates proposées pourraient entrer en conflit avec les réunions d'autres organisations déjà prévues pour la même période et ont demandé qu'une consultation ait lieu sur les dates possibles pour les réunions du CTCA et du CTEP. Par conséquent, j'aimerais inviter les CPC à indiquer si les dates proposées leur posent problème et, si tel est le cas, quelles dates seraient appropriées pour tenir le CTCA et le CTEP. Comme vous vous en souvenez, compte tenu de la similitude du public visé pour le CTCA et le CTEP, il a été convenu de les organiser consécutivement.

Je vous remercie de votre aimable attention à cette question.

Yours sincerely / Cordialement

Alejandro Anganuzzi  
Executive Secretary (a. i) / Secrétaire exécutif (a. i)

#### **Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / Aucune

Distribution / Destinataires

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Liberia, Senegal/Sénégal.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement